
虹桥锦江大酒店

中国上海遵义南路5号  邮编：200336
Hongqiao Jin Jiang Hotel Company:
5 Zun Yi Nan Road, Shanghai 200336 P.R China Attn:
                                                                Tel:
T-86 21 6275 8888 Email:
Fax-86 21 6275 0643  

 
INFORMATION INVOICE

日期 时间 备注
Date Time 4/15 4/16 4/17 4/18 Remark

Todays exchange Rate: TBA 合计（人民币） 合计（美金）

Total (RMB) Total (USD)
-                            -                                           
-                            

-                            -                                           

I. the undersigned, hereby acknowledge the acceptance of all the goods and services as listed herein and
 agree to the amounts billed.In the event of any failure of or delay in the payment of this bill, wholly or in 
partial, by and third party obligor, I agree that my liability for this bill is NOT waived and therefore shall be
charged to any applicable credit card, my signature below is deemed to have been made on the applicable 
credit card  held personally liable.If this bill is voucher.
本人，下文署名人，兹确认接受本帐单所列的全部产品和服务，并同意账单开列的金额。本人同意，

当任何有支付本帐单义务的第三方未能或者迟延支付本帐单的全部或部分应付款项时，本人并未被免除本

帐单的付款义务，因此对付清账单的全部应付未付款项仍负有个人责任。若以被酒店认可交易之信用卡

支付本帐单的，本人以下签章即视同本人在相关信用卡凭证上的签章。

18-Apr15-Apr 16-Apr 17-Apr

Balance 余款

订金已收 Received

Total 合计

F&B Allowance 津贴

___________________ ___________________ ___________________         ___________________

Booth No:

项目/Reference 单价/Price 费用/Charges数量/Quantity


	1

